



杨宏磊

Yang Honglei

昊华气体有限公司安全总监
Safety Director of Haohua Gas Co., Ltd.

杨宏磊，男，1975年11月，，曾任黎明化工研究院安全总监，现任昊华气体有限公司安全总监。1998年至今，一直从事化学品危险性研发、设计、生产管理等工作。

参与编制国家危险化工工艺教材《过氧化工艺安全培训教材》；参与中国化工集团公司安全、消防、健康、环保管理制度；编制国家危险化工工艺——过氧化工艺考试题库；作为副主编编制并印发专业书籍《煤化工生产技术与环境保护》。

全程参与27套危险化学品生产装置的实验研发，小试、中试，设计开发、规模化生产的安全管理工作。

Yang honglei, male, born in November 1975, senior engineer, the former Safety Director of Liming Research & Design Institute of Chemical Industry Co., Ltd., is the current Safety Director of Haohua Gas Co., Ltd. Since 1998, he has been engaged in research and development, design and production management of chemical hazards.

He participated in the compilation of the national hazardous chemical process textbook, Peroxide Process Safety Training Materials. He participated in formulating the management system of safety, fire-fighting, health and environmental protection of China National Chemical Corporation Ltd. He compiled the peroxide process examination question bank of national hazardous chemical process. He also compiled and issued the professional book, Coal Chemical Production Technology And Environmental Protection, as associate editor.

He Participate entirely in the safety management of 27 sets hazardous chemical production plant from experimental research and development, small-scale test, pilot test, to design and development, and finally scale production.